
За напредак у извршењу коначне арбитражне одлуке за Брчко
потребан је рад на свим нивоима у БиХ

На  прољеће,  у  мултиетничкој  заједници  у  Дистрикту,  требало  би  да  почну  радови  на  реализацији
посљедњег  тендера  за  модернизацију  Луке,  систему  водоснабдијевања  за  Брчко,  инфраструктурним
пројектима уз ријеку Саву, индустријској зони “STUDEN & CO” Холдинга, те на реконструкцији моста Гуња –
Брчко,  уз  најаву  оптималних  праваца  за  будуће  ауто-путеве  и,  у  вези  са  тим,  неопходно  ширење
активности на деминирању. Ово је све могуће уколико власти у Брчком, ентитетима и на државном нивоу
заврше преостале обавезе до краја године.

Ови трансформациони  пројекти неће ићи само у корист грађана Брчког, него и свих који живе у сјеверним
дијеловима Босне и Херцеговине, било да се налазе у Републици Српској или Федерацији БиХ.

Поред тога, како власти у Брчком буду повећавале буџетска издвајања за капиталне пројекте, у локалним
заједницама у Дистрикту би такође требало да дође до побољшања локалне инфраструктуре.

Али  то  није  довољно.  Како  би  се  обезбиједило  да  корупција  не  угрози  овај  пут  ка  одрживој
функционалности и просперитету, и Комисија за утврђивање сукоба интереса и Канцеларија за борбу
против корупције морају до наредне године да имају потпуно успостављене канцеларије са комплетним
особљем, како би могли почети остваривати резултате. За оне који ће бити предмет њиховог рада, било би
најбоље да своје активности брзо ускладе са законом и прописима или да напусте органе власти и јавну
службу.

Поред тога,  како  би  се  обезбиједило  да  политичко  покровитељство  и  непотизам више не  подривају
пружање квалитетних јавних услуга, биће потребно да се на прољеће Скупштини Дистрикта поднесу на
усвајање нови Закон о државној служби и Закон о јавним службеницима и запосленима, који су тренутно у
припреми како би се у њих уградиле норме и стандарди запошљавања који вриједе у ЕУ.

https://www.ohr.int/%d0%b7%d0%b0-%d0%bd%d0%b0%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d0%b0%d0%ba-%d1%83-%d0%b8%d0%b7%d0%b2%d1%80%d1%88%d0%b5%d1%9a%d1%83-%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%bd%d0%b5-%d0%b0%d1%80%d0%b1%d0%b8%d1%82%d1%80/
https://www.ohr.int/%d0%b7%d0%b0-%d0%bd%d0%b0%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d0%b0%d0%ba-%d1%83-%d0%b8%d0%b7%d0%b2%d1%80%d1%88%d0%b5%d1%9a%d1%83-%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%bd%d0%b5-%d0%b0%d1%80%d0%b1%d0%b8%d1%82%d1%80/


Садашња владајућа већина тврди да ће овај мандат бити мандат промјена. Да би се то и обистинило,
прољеће мора да изгледа овако како је овдје описано, истакнуо је супервизор.

О  овим  темама  разговарано  је  у  четвртак  и  петак  на  састанцима  које  је  супервизор  одржао  са
руководством  Владе  и  Скупштине  Дистрикта,  главним  координатором  Владе,  шефом  Јединице  за
имплементацију пројекта модернизације Луке и директором Луке, представницима ЈП “Комунално Брчко”,
главним тужиоцем Тужилаштва Дистрикта, те представницима Комисије за утврђивање сукоба интереса и
Канцеларије за борбу против корупције. Супервизор је такође присуствовао и презентацији предложених
праваца за будућу мрежу ауто-путева кроз Дистрикт.


